

CHAUDIERES TUBULAIRES

1. John McDougall Cal. Iron Works .. . \$1,500.00
2. John Inglis Co. Ltd. 1,500.00
3. The Wickes Boiler Co. (chèque signé par J. T. Glenn) 1,500.00
4. International Engineering Works Ltd. .. 1,500.00
5. Babcock & Wicox Ltd. 1,500.00

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 17 juin 1913, p.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée, président; MM. Dupuis et Godfrey.

1.—(14653) Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, au sujet de l'opposition présentée par MM. Dousett, Guay & Compagnie contre le permis accordé à M. Alfred Robert, d'établir une cour à bois et charbon.

Résolu: Qu'il soit donné suite à la résolution du 2 mai, accordant ledit permis.

2.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef recommandant de voter une somme de \$1,350 pour le macadamisage de l'avenue Piedmont.

Résolu: De voter ladite somme pour les fins ci-dessus, et de l'imputer sur la balance de \$94,000 disponible sur le crédit voté pour macadamisage des rues.

3.—(14716-17) Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est

Résolu: De remettre:

1° A MM. J. Toussaint & Cie un dépôt de \$7,000, en rapport avec le contrat pour la construction de l'égoût du Bassin Elgin;

2° A M. M. Dineen un dépôt de \$150, en rapport avec le contrat pour la construction d'un égoût dans la rue Piedmont.

4.—(14743) Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, au sujet d'une plainte de M. C. H. Lavallée, concernant l'érection d'une bâtisse au No 550 rue de Lanaudière, contrairement aux règlements de la Cité, déclarant que le propriétaire de ladite bâtisse est à faire les travaux nécessaires afin de se conformer aux exigences des règlements.

Résolu: D'informer le plaignant en conséquence, et de donner instructions à l'Ingénieur en Chef de suivre cette affaire.

5.—(14744) Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, au sujet d'une plainte concernant l'établissement d'une place de commerce sur la rue St-Urbain, quartier Laurier, déclarant que ladite place d'affaires a été établie avant l'annexion, conformément au règlement 139 de l'ex-Ville St-Louis.

Résolu: D'informer le plaignant en conséquence.

6.—(14734-48-49) Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est

Résolu: De permettre:

1° A M. Robert Adair d'emmagasiner de la gasoline dans un réservoir isolé pour un garage privé, en arrière du lot No Cad. 1788, quartier St-Georges, 18 rue McTavish;

2° A M. A. J. Ratelle d'ériger un entrepôt pour automobile sur le lot No. Cad. 62-63, quartier Delorimier, rue des Erables;

3° A MM. Lavallée & Demers, de recevoir, emmagasiner et vendre de la gasoline sur le lot No. Cad. 339, subd. 4, quartier St-Denis, 747 avenue Mont-Royal.

7.—(14730) Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, recommandant de permettre à la Imperial Tobacco Company of Canada, Limited, de construire un trottoir en bé-

TUBULAR BOILERS

1. John McDougall Cal. Iron Works .. . \$1,500.00
2. John Inglis Co. Ltd. 1,500.00
3. The Wickes Boiler Co. (cheque signed by J. T. Glenn) 1,500.00
4. International Engineering Works Ltd. .. 1,500.00
5. Babcock & Wicox Ltd. 1,500.00

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 17th June 1913, p.m.

His Worship Mayor L. A. Lavallée in the Chair, Messrs. Dupuis and Godfrey.

1.—(14653) Submitted a report from the Chief Engineer anent the objections raised by Messrs. Dousett, Guay & Co. to permit granted to Mr. Alfred Robert to open a wood and coal yard.

Resolved: To carry into effect the resolution adopted on the 2nd May granting said permission.

2.—Submitted a report from the Chief Engineer, recommending that a sum of \$1,350 be voted to macadamize Piedmont avenue.

Resolved: That said sum be voted for the above purpose and that the same be charged against the balance of \$94,000 available on the appropriation voted for the macadamizing of streets.

3.—(14716-17) On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved: To refund to:

1. Messrs. J. Toussaint & Co. a deposit of \$7,000, made in connection with the contract for the construction of the Elgin Basin sewer;

2. Mr. M. Dineen, a deposit of \$150 made in connection with the contract for the laying of a sewer in Piedmont street.

4.—(14743) Submitted a report from the Chief Engineer anent a complaint made by Mr. C. H. Lavallée, concerning the erection of a building at No. 500 de Lanaudière street, contrary to the City by-laws, stating that the proprietor of said building is doing the necessary works in order to comply with the provisions of said by-laws.

Resolved: That the complainant be accordingly informed and that instructions be given to the Chief Engineer to attend to the matter.

5.—(14744) Submitted a report from the Chief Engineer, anent a complaint concerning the opening of a business place on St. Urbain street, Laurier Ward, stating that the same was opened before the annexation, in accordance with by-law 139 of the former town of St. Louis.

Resolved: That the complainant be informed accordingly.

6.—(14734-48-49) On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved: To allow

1. Mr. Robert Adair, to store gasoline in an isolated tank for a private garage, in rear of cad. lot No. 1788, St. George Ward, 18 McTavish street;

2. Mr. A. J. Ratelle, to erect a warehouse for automobiles, on cad. lot No. 62-63, de Lorimier Ward, des Erables street;

3. Messrs. L. A. Lavallée & Demers, to receive, store and sell gasoline, on cad. lot No. 339, subd. 4, St. Denis Ward, 747 Mount Royal Avenue.

7.—(14730) Submitted a report from the Chief Engineer, recommending that the Imperial Tobacco Company Limited, be allowed to lay a concrete sidewalk over that part of the